
    

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 15. dubna 2015 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, dr. Musílek, prof. Bílek, doc. Kříž, doc. Hubálovský, doc. Musí-
lek, doc. Bednařík, prof. Milková, dr. Kuneš, dr. Radocha, dr. Kühnová, Ing. 
Kostrová 

Hosté: Prof. Slabý 
Omluveni: 
 

   

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) PR záležitosti 
7) Různé 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 
 
 Společný projekt letní školy k financování z Norských fond byl připraven a v termínu 

podán.  

 Program na databáze závěrečných Thesis prací byl spuštěn, návod bude zaslán, nata-

ženy budou práce obhájené po 1. 1.2015. 

 Byla vyhodnocena účast UHK  na soutěži Asociace pro mládež, vědu a techniku 

Amavet.  

 Nabídka zaměstnaneckých výhod u České spořitelny stále trvá. 

 Dne 12. 9. 2015 se bude konat Den univerzity. 

 Dne 25. 9. 2015 se bude konat Noc vědců. 

 

K bodu 2) – Informace z referátu vědy 

Pan proděkan doc. Kříž informoval, že z fakulty odešly tři projekty do GAČR, v dalším projek-

tu figuruje PřF UHK jako spolunavrhovatel. Byly vyhlášeny výsledky soutěže na projekty 

specifického výzkumu 2015. Seznam výsledků z OBD k exportu do RIV byl odevzdán na rekto-

rát, drobnosti byly doladěny. Bude provedena kontrola minimálního tvůrčího výkonu 

akademických a vědeckých pracovníků – viz Rozhodnutí děkana č. 3/2013. Sdělil, že proběhl 



kontrolní den na budově C – bude uzavřen hlavní vchod do budovy, cca od prvního červno-

vého týdne, otevřen by měl být v polovině srpna. Chodit se bude bočním vchodem.   

 

K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan proděkan dr. Musílek informoval o stavu přihlášek ke studiu. Počty přihlášek jsou větši-

nou podobné jako v minulém roce, o některé obory zájem mírně poklesl, relativně velký 

zájem je o nově otevíraný obor Toxikologie a analýza škodlivin.  Sdělil, že do dnešního dne 

měly být vyplněny Aj verze předmětů ve STAGu, doporučil provádět změny studijních plánů 

pouze v clone, nikoliv přímo v ostré verzi STAGu. Termín pro zapracování studijních plánů do 

STAGu bude teprve stanoven. Rozvrhování bude prováděno nadále po staru, výsledný rozvrh 

se přetáhne do STAGu.  

Konstatoval, že probíhá legislativní proces novely studijního a zkušebního řádu. Navrhované 

změny jsou např. v povinnosti vyučujícího stanovit na začátku semestru podmínky zápoč-

tu, včetně stanovení počtu pokusů (v sylabu předmětů v systému STAG), známkování podle 

stupnice ECTS (tj. známky A až F),  kontrola počtu kreditů po 1. semestru (min. 10 kreditů), 

možnost zástupce u zápisů na základě úředně ověřené plné moci. 

 
K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 
Pan proděkan prof. Bílek informoval o dnešní schůzce se studenty PřF o možnostech výjezdů 

do zahraničí v akademickém roce 2015-2016, která doprovází aktuální vyhlášení soutěží na 

studentské výjezdy v rámci programů Erasmus+ a IRP-Mobility mimo EU. Z mimoevropských 

pobytů již můžeme nabízet kromě Kanady i výjezdy do Brazílie a Jižní Afriky. Učitelské mobili-

ty budou vyhlášeny po prázdninách. Dalším cílem fakulty by měla být podpora studentů 

k  uskutečňování výjezdů do zahraničí minimálně na 30 dní, a tedy připravit podobně jako FF 

motivační stipendia (ze stipendijního fondu) na podporu studentských odborných stáží a stu-

dijních pobytů i mimo standardní grantové programy.  Dále proděkan informoval o žádosti 

prorektorky Žumárové podílet se na přípravě priorit IRP pro rok 2015. Kolegium se shodlo na 

dvou společných prioritách UHK, a to obnově hardwarové infrastruktury informačních sys-

témů UHK a investici do profesionální tvorby a údržby Webu UHK. 

 
K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  
Paní tajemnice Ing. Kostrová sdělila, že jednání o rozpočtu UHK na rok 2015 nadále probíhají, 

do schválení rozpočtu senátem UHK platí rozpočtové provizorium.  

10. 4. 2015 byli noví vedoucí kateder požádáni o zaslání svých návrhů na prodloužení pra-

covních smluv, končících v letošním roce, včetně návrhů na vypsání výběrových řízení. 

 

K bodu 6) – PR záležitosti  
Bc. Lankašová požádala vedoucí kateder o zaslání programu na Noc vědců do 17. dubna 

2015. 

 



K bodu 7) – Různé 

 Pan děkan připomněl kladení základního kamene dne 6. května 2015 v 14:00 h. 

 Pan děkan připomněl školení BOZP a PO pro vedoucí pracovníky, byly nabídnuty dva 

termíny, informace byla zaslány emailem. 

 Pan děkan sdělil názor FF o VŠ kolejích. Dle jejich názoru nefungují tak jak by měly. 

 Doc. Musílek sdělil, že 14. 4. 2015 proběhlo obnovené Science café. Požádal kolegy 

o náměty na další vystoupení. 

 Termín příštího kolegia je stanoven na 20. května 2015. 

 
 
Úkoly: 

 

1. Nahlásit pracovní pozice do výběrového řízení 

Termín: do 17. dubna 2015 Kdo: vedoucí kateder Komu: Bc. Lankašové 

2. Zaslání programu na akci Noc vědců 

Termín: do 17. dubna 2015        Kdo: vedoucí kateder Komu: Bc. Lankašové 

3. Zaslat návrhy na prodloužení pracovním smluv 

Termín: 30. dubna 2015 Kdo: vedoucí kateder Komu: Ing. Kostrové 

 
  
  
   

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


